
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

O sporazumevanju tako in drugače!
Čeprav je bOa pravzaprav gbvna ločka dnevnega maj-

skega reda zasedanja zborov naše občinske skupšdne
sprva Porodk) o varnostnib razmerah in delu organov za
Dotranje zadeve na območju UNZ Ljubljana, so delegati
veliko več pozomosti posvetili naknadno dodani točki
doevnega reda. osnutku odloka o finandranju samon-
pravnih inleresnih skupnosti na področja drožbenih de-
javnosti za obdobje 1986 do 1990. Podpisovanje samou-
pravnih sporazumov jc namreč potekalo prepočasi, pod-
pisnikov je bilo prenuio, s tem pa jo ogroženo uresniče-
vanje osnovnih programov oa področju družbenih dejav-
nosti.

V razpravi o financiranju teh dejavnosti so delegati
predvsem poudarili, da verjetno ni vprašanje podpisova-
nja »sas« ali ne, ampak nezainteresiranost in premajhna
obveščenost delavcev v naših delovnih organizacijah.
Vemo, da brez družbenih dejavnosti ne moremo biti in
da so šolstvo, otroško varstvo, zdravstvo in socialno
varstvo, kultura in telesna kultura naši in nujno potrebni,
zato delavci zagotovo niso proti podpisu sporazumov in
plačevanju, verjetno pa so premalo aktivne družbenopo-
litične organizacije, morda predvsem premalo aktivni
sindikati pa tudi vodstveni delavci v našem združenem
delu.

Pa še nekaj je, na kar je opozoril eden od delegatov. V-' :

delovnih organizacijah vedo, da bodo morali odšteti de-
nar za te stvari, če ne drugače pa zato, ker bodo zakon-
sko prisiljeni to narediti. To pa pomeni, da so morda
številni nepodpisniki čakali prav na sprejelje odloka, ker
so pač menili, da bodo plačevati morali tako ali tako. Ob
tem pa je na mestu opozorilo, da se zna zgoditi, da
naslednjii ne bo podpisala sporazuma niti tista potrebna
večina, da lahko potem za ostale skupJtina zakonsko
določi plačevanje.

Sicer pa so bili delegati za to, da že na skup&ini
osnutek prekvalificirajo v predlog in ga sprejmejo.

O varnostnih razmerah delegati niso veliko govorili,
opozorili pa so, da je nesprejemljivo, da narašča gospo-
darski kriminal, da so kazni za marsikatere prekrške
prenizke in neučinkovite, obenem pa so dejali, da je
varnostna ocena sicer dobro pripravljena, pogrešajo pa
analizo vzrokov za tako stanje. Brez analize vzrokov je
vedno možno napake k l e odpravljati in ne le preprečev-
ti, kar bi bilo veliko bolj učinkovito delo.

Delegati so na majski skuptščini tudi sprejeli predlog o
poimenovanju nove osnovne Sole v Koieziji. Nova šola
bo enota osnovne šole X. SNOUB Ljubljanske, imeno-
va,a pa se bo enota Cveto Močnik, po narodnem heroju,
ki je bil že v času študija prava odkrit nasprotnik staroju-
goslovanskega režima.


